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Protokół nr 32/2012 
z odbytej w dniu 29 listopada 2012 roku o godz. 900 

w Centrum Edukacji Ekologicznej w Cieszanowie  
SESJI RADY MIEJSKIEJ W CIESZANOWIE 

 
Obecni na sesji:  

1. Radni Rady Miejskiej w Cieszanowie, na ogólną liczbę 15 radnych  
w obradach udział wzięło 12 radnych, lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

2. Pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Cieszanów  
Pan mgr Zdzisław Zadworny – Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów 
Pan mgr Janusz Mazurek – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Cieszanów 
Pan mgr inż. Andrzej Szymanowski – Sekretarz Miasta i Gminy Cieszanów 
Pani mgr Anna Stanowska – Skarbnik Miasta i Gminy Cieszanów.  

 
Ad. I pkt. 1 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani Stanisława Chomyszyn 
otworzyła XXXII Sesję Rady. Następnie powitała radnych oraz zaproszonych gości.  

Pani Stanisława Chomyszyn poinformowała zebranych, iż w obradach uczestniczy 10 
radnych - quorum zdolne do podejmowania uchwał.  
 
Ad. I pkt. 2. 

 
Pan Zdzisław Zadworny Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów zgłosił wniosek  

o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały:  
•   w sprawie określenia zasad, trybu przyznawania stypendiów sportowych dla 

zawodników i trenerów zawodników, osiągających wysokie wyniki we współzawodnictwie 
sportowym. 

 
Pani Stanisława Chomyszyn poddała przedstawiony wniosek pod głosowanie i 

stwierdziła, iż został on przyjęty, głosami: „za” 10 radnych, „wstrzymał się” 0 radny, 
„przeciw” 0 radnych 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani Stanisława Chomyszyn 
zapoznała zebranych z porządkiem : 

 
I.  Sprawy organizacyjne: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 

II.  Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska:  
1) w sprawie zatwierdzenia „Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Chotylub”, 
2) w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Cieszanów z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego, 
o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie, na rok 2013, 

3) w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na terenie miasta i gminy 
Cieszanów, 

4) w sprawie wprowadzenia zwolnień w podatku od nieruchomości. 
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III.  Interpelacje i zapytania radnych. 
IV.  Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji. 
V. Wolne wnioski i informacje. 

VI.  Zakończenie obrad XXXII Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 
 
W obradach bierze udział 11 radnych, na obrady przybył radny Wojciech Broź. 

 
Pani Stanisława Chomyszyn poddała przedstawiony porządek obrad pod głosowanie i 

stwierdziła, iż został on przyjęty, głosami: „za” 11 radnych, „wstrzymał się” 0 radny, 
„przeciw” 0 radnych.  
 
Ad. II. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska: 
 
Pan Fryderyk Zaborniak Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie odczytał 
projekt uchwały: 
 

1) w sprawie zatwierdzenia „Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Chotylub” - załącznik nr 3 do 
protokołu – uchwała nr XXXII/79/2012.  

 
Obecnych 12 radnych przybył radny Zygmunt Lesiczka. 
 

Głos zabrał Pan Zdzisław Zadworny, który powiedział, że jest to dokument opracowany 
przez wieś Chotylub. Mówca zaznaczył, iż jest to dokument potrzebny do rozliczenia zadania 
pn. „Zagospodarowanie i porządkowanie publicznej przestrzeni wiejskiej w miejscowości 
Chotylub” w ramach Podkarpackiego Programu Odnowy Wsi na lata 2011 – 2016. 

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Oświaty Kultury i Sportu otrzymał pozytywną 
opinię. 

Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn poddała projekt uchwały pod 
głosowanie i stwierdziła, iż został on przyjęty głosami: „za” – 12 radnych, „przeciw” – 0 
radnych, „wstrzymał się” – 1 radny. Radni głosowali poprzez podniesienie ręki. 
 
Przewodniczący ogłosiła 5 minut przerwy. 
Po przerwie obrady wznowiono, na sali obecnych 9 radnych.  
 
Pan Fryderyk Zaborniak odczytał projekt uchwały: 
 

2) w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Cieszanów z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2013, - załącznik nr 3 do 
protokołu – uchwała nr XXXII/80/2012.  

 
Głos zabrał Pan Burmistrz, który powiedział, iż program współpracy jest jednym  

z podstawowych dokumentów określających zakres i zasady współdziałania Gminy  
z podmiotami prowadzącymi działalność w sferze pożytku publicznego. Dodał, iż program 
określa szczegółowo cele i obszary współpracy Gminy Cieszanów z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego, 
wyznacza zadania priorytetowe, a także formy i tryby ich realizacji. 

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Oświaty Kultury i Sportu otrzymał pozytywną 
opinię. 
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Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn poddała projekt uchwały pod 
głosowanie i stwierdziła, iż został on przyjęty głosami: „za” – 9 radnych, „przeciw” – 0 
radnych, „wstrzymał się” – 0 radny. Radni głosowali poprzez podniesienie ręki.  
 
Na sali obecnych 11 radnych powrócili radny Marian Pachołek oraz radny Jacek Zając. 
Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie odczytał projekt uchwały: 
 

3) w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na terenie miasta i gminy 
Cieszanów, - załącznik nr 4 do protokołu – uchwała nr XXXII/81/2012.  

 
Pan Zdzisław Zadworny powiedział, iż Regionalna Izba Obrachunkowa zausterkowała 

zapis w uchwale z 9 listopada br. dotyczący pobierania opłat przez inkasenta, gdyż jest on 
niezgodny z przepisami prawnymi, dlatego konieczne jest ponowne uchwalenie powyższego 
projektu uchwały.  

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego otrzymał 
pozytywną opinię. 

Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn poddała projekt uchwały pod 
głosowanie i stwierdziła, iż został on przyjęty głosami: „za” – 11 radnych, „przeciw” – 0 
radnych, „wstrzymał się” – 0 radny. Radni głosowali poprzez podniesienie ręki. 
 
Pan Fryderyk Zaborniak odczytał projekt uchwały: 
 

4) w sprawie wprowadzenia zwolnień w podatku od nieruchomości - załącznik nr 5 do 
protokołu – uchwała nr XXXII/82/2012.  

 
Głos zabrał Burmistrz Pan Zdzisław Zadworny, który powiedział, iż projekt uchwały 

związany jest z przekazaniem Gminie Cieszanów przez Starostwo Powiatowe w Lubaczowie jako 
przedstawiciela Skarbu Państwa budynku Policji w Cieszanowie. Mówca dodał, iż zostało 
uzgodnione, iż policja zostanie zwolniona z podatku w momencie gdy budynek stanie się 
własnością Gminy Cieszanów, w związku z powyższym konieczne jest wprowadzenie do 
uchwały takiego zwolnienia. Ponadto Pan Burmistrz powiedział, iż w budżecie gminy na 2013 rok 
zostały zabezpieczone środki w wysokości 450 tys. zł na rozbudowę budynku urzędu, gdzie w 
części będzie znajdować się Policja.  

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Budżetowej otrzymał pozytywną opinię. 
Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn poddała projekt uchwały pod głosowanie i 
stwierdziła, iż został on przyjęty głosami: „za” – 11 radnych, „przeciw” – 0 radnych, 
„wstrzymał się” – 0 radny. Radni głosowali poprzez podniesienie ręki oraz za pomocą 
systemu elektronicznego – wydruk głosowania stanowi załącznik nr 6 do głosowania. 
 
 
Ad. IV.  Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Pani Stanisława Chomyszyn poinformowała zebranych, iż nie wpłynęła żadna 
interpelacja.  
Kolejno głos zabrał radny Pan Edward Dziaduła, który zgłosił następujące zapytania: 

• kto opiekuje się przystankami autobusowymi na terenie gminy, 
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• radny zwrócił uwagę na konieczność remontu przystanku w Dachnowie koło fabryki 
mebli oraz konieczność zamalowania wulgarnych napisów na przystanku na 
Czereśniach i w Dachnowie koło strumyka, 

• zapytał o termin posiedzenia Komisji Oświaty Kultury i Sportu w sprawie 
przedyskutowania informacji o stanie realizacji zadań oświatowych, gdyż wpłynęła 
ona 30 października, a posiedzenia Komisji jeszcze się nie odbyło, 

• Pan Szymon Kuzyk na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej obiecał przygotować pewne 
materiały, których do tej pory Komisja nie otrzymała. 
 

Odnośnie przystanków autobusowych Pan Burmistrz powiedział, iż bezpośrednio  
w urzędzie zajmuje się tym Pan Janusz Kowalski, natomiast sprzątaniem przystanków 
zajmuje się ZOG Cieszanów oraz osoby prywatne na zlecenie. Kontynuując powiedział, iż 
dokumentacja na budowę przystanku w Dachnowie koło fabryki mebli jest wykonywana, a 
jest ona trudna, gdyż musi być zgodna z przepisami o ruchu drogowym. Ponadto mówca 
powiedział, iż regularnie pojawiają się napisy na przystankach autobusowych, a te które są 
zostaną zmalowane. Kolejno odnośnie posiedzenia Komisji Oświaty Kultury i Sportu w 
sprawie przedyskutowania informacji o stanie realizacji zadań oświatowych powiedział,  iż 
sugerował Przewodniczącej Rady przesunięcie posiedzenia do momentu kiedy gmina otrzyma 
raporty ewaluacji, które były prowadzone przez Kuratorium Oświaty w Zespole Szkół 
Publicznych w Cieszanowie oraz w Zespole Szkół Publicznych w Dachnowie. Ponadto 
mówca powiedział, że materiały, które miał przekazać Pan Szymon Kuzyk w najbliższym 
czasie zostaną radnym przekazane. 

Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn zabierając głos potwierdziła, iż 
rozmawiała w Burmistrzem odnośnie posiedzenia Komisji Oświaty Kultury i Sportu  
i w momencie jak pojawią się raporty z ewaluacji to zostanie zwołane posiedzenie Komisji. 
 

Radny Pan Wojciech Broź przedstawił proces ewaluacji w szkole. Następnie zgłosił 
następujące zapytania: 

• oczyszczenie przejazdu dróg polnych pomiędzy ul. Skorupki, a ul. Warszawską – 
wniosek zgłaszał już na wcześniejszej sesji, 

• czy możliwe jest wstawienie okien na remontowanej cerkwi w Cieszanowie. 
 

Odpowiadając Pan Burmistrz powiedział, iż w ramach remontu cerkwi, który trwa 
obecnie zostaną wstawione cztery okna na samej górze. Zaznaczył, iż będzie składany 
wniosek do Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego oraz do Konserwatora 
Zabytków o środki na dalszy remont cerkwi. Odnośnie oczyszczenia przejazdu drogi Pan 
Burmistrz powiedział, że wniosek został przyjęty. 

 
Kolejno głos zabrał radny Pan Edward Dziaduła, który poruszył temat ogrodzenia 

cmentarza w Cieszanowie. Zapytał, czy są już uzgodnienia z właścicielem działki Panem 
Andrzejem Komosińskim, która ma być wykupiona pod cmentarz. Mówca zaznaczył, że 
terem przy cmentarzu nie jest własnością tylko Pana Andrzeja Komosińskiego, tylko teren tuż 
przy cmentarzu jest własnością osoby, która pochodzi z rodziny Łukawskich.   

Odpowiadając Pan Zdzisław Zadworny powiedział, że rozmawiał z Panem Andrzejem 
Komosińskim, który podał cenę 4 tys. zł za 1 ar, co jest wygórowaną ceną. Ponadto mówca 
zaznaczył, iż za dwa tygodnie zostanie rozpoczęta procedura wywłaszczania gruntu pod 
cmentarz.  

Głos zabrał radny Pan Stanisław Myśliwy, który odnośnie przekazanego projektu budżetu 
na 2013 rok zapytał o środki na budowę chodnika w Dachnowie od fabryki mebli w stronę 
Lubaczowa, gdyż takiej kwoty w budżecie nie znalazł.  
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Odpowiadając Pan Burmistrz powiedział, że do projektu budżetu został wpisany fundusz 
sołecki oraz wszystkie inwestycje wieloletnie, pozostałe wydatki, których nie ma w budżecie 
będą przedyskutowywane na zebraniach wiejskich.   

Radny Pan Wojciech Broź zgłosił wniosek, aby na Sesję w przyszłym roku zaprosić 
Starostę Lubaczowskiego w sprawie współfinansowania zadań na drogach powiatowych.    
 
Ad. V. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

 
Wobec braku zgłoszonych interpelacji Przewodniczący Rady przeszła do kolejnego 

punktu. 
 

Ad. VI. Wolne wnioski i informacje. 
 

Nie zgłoszono żadnych wniosków ani informacji.  
 
Ad. X. Zakończenie obrad XXXII Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie 
Pani Stanisława Chomyszyn zamknęła posiedzenie o godz. 1010. 
 
 
Protokołowała: Barbara Szymanowska 


